

Township of North Glengarry Glengarry Sports Palace Receives Investing in Canada Infrastructure Program Grant

Alexandria, March 4, 2022 – The Township of North Glengarry is pleased to announce that the Glengarry Sports Palace is the recipient of up to \$1,583,103 from the Investing in Canada Infrastructure Program grant. These funds will help fund the \$2,158,875 capital costs of replacing the Glengarry Sports Palace’s 46-year-old refrigerated floor with a new, more energy-efficient and safer system.

The Investing in Canada Infrastructure Program is a cost-shared infrastructure funding program between the federal government, provinces and territories, and municipalities and other recipients. This program provides federal, provincial and other partner funding, under four priority areas, including Community, Culture and Recreation. The Community, Culture and Recreation stream supports community infrastructure priorities across the province, improving access to and / or quality of community, cultural, and recreation priority infrastructure projects.

“The Township of North Glengarry submitted an application to ICIP in the fall of 2019 and we are delighted to be a recipient of the grant,” said Mayor Jamie MacDonald. “This represents a significant investment into the Glengarry Sports Palace and more importantly, it guarantees our community has access to a reliable facility for decades to come.”

This major renovation starts in early March and should be completed for the start of the 2022/2023 ice season. Work will include:

- Remove arena concrete slab, refrigeration lines, boards, glass, etc.
- Replace concrete slab and refrigeration lines
- Install new boards and glass
- Reconfigure players benches and timekeepers box to create better access
- Replace metal halide lighting with LED fixtures on the ice surface
- Install an accessible lift and create a viewing area in the bleachers
- Create a dedicated as gender-inclusive bathroom/changeroom
- Replace heat sensors, fire alarms, pull stations, emergency lighting to increase safety
- Many other changes to improve the spectator and patron experience

– 30 –

Sarah Huskinson, Chief Administrative Officer, Township of North Glengarry
cao@northglengarry.ca / T. 613-525-1110 / www.northglengarry.ca



Le palais des sports Glengarry du canton de Glengarry nord reçoit une subvention du Programme d'infrastructure Investir dans le Canada

Alexandria, le 4 mars 2022 – Le Canton de Glengarry nord a le plaisir d'annoncer que le Palais des sports Glengarry recevra jusqu'à 1 583 103 \$ en fonds provenant de la subvention du Programme d'infrastructure Investir dans le Canada. Ces fonds aideront à financer les coûts en capital de 2 158 875 \$ liés au remplacement du plancher réfrigéré vieux de 46 ans du Palais des sports Glengarry par un nouveau système plus éco-énergétique et plus sécuritaire.

Le Programme d'infrastructure Investir dans le Canada est un programme de financement d'infrastructure à frais partagés entre le gouvernement fédéral, les provinces et les territoires, les municipalités et d'autres bénéficiaires. Ce programme fournit un financement fédéral, provincial et d'autres partenaires, dans quatre domaines prioritaires, notamment le volet Infrastructures communautaires, culturelles et récréatives. Ce volet appuie les priorités d'infrastructure communautaire dans toute la province, améliorant l'accès et/ou la qualité des projets prioritaires d'infrastructure communautaires, culturels et récréatifs.

« Le canton de Glengarry nord a soumis une demande au fond à l'automne 2019 et nous sommes ravis d'être récipiendaire de cette subvention », a déclaré monsieur le maire Jamie MacDonald. « Ce montant représente un investissement important dans le Palais des sports Glengarry et, plus important encore, garantit que notre communauté aura accès à une installation fiable pour les décennies à venir. »

La rénovation d'envergure débutera en mars et devrait être complétée pour le début de la saison 2022/2023. Les travaux comprendront :

- La démolition de la dalle de béton, des conduites de réfrigération, les bandes, le verre, etc.
- Le remplacement de la dalle de béton et des conduites de réfrigération
- L'installation de nouvelles bandes et des baies vitrées
- La reconfigurez pour créer un meilleur accès aux bancs des joueurs et pour l'emplacement des chronomètres
- Le remplacement du système d'éclairage aux halogénures métallisés par des luminaires à DEL sur la surface de la glace
- L'installation d'un ascenseur accessible et d'une zone d'observation dans les gradins
- La création d'une salle de bain/vestiaire inclusive
- Le remplacement des capteurs de chaleur, des avertisseurs d'incendie, des stations d'appel et de l'éclairage de secours pour accroître la sécurité
- De nombreux autres changements pour améliorer l'expérience des spectateurs et des clients

– 30 –

Sarah Huskinson, Directrice générale, Canton de Glengarry nord
cao@northglengarry.ca / T. 613-525-1110 / www.northglengarry.ca

